
 

 
                                          PROCES VERBAL, 

 
 Încheiat azi 28.01.2013 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna ianuarie ,conform 
convocatorului înregistrat la nr.273 din 22.01.2013. 
 La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11,dl.Sandulescu si d-na 
Dicu  fiind absenti motivati.Mai sunt prezenti in sala dl.Nita Bogdan-Seful Postului 
de Politie Cungrea,dl.Ciocan Longin si dl.Cornateanu Petre. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal al 
şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte Niti Constantin prezintă ordinea de zi  care este aprobată cu 9 
voturi. 

  1.Proiect de hotărâre cu privire la  reanalizarea hotărârilor referitoare la 
stabilirea taxelor si impozitelor locale care se aplică cu data de 01.01.2013. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Neată Ioana 

2.Proiect de hotărâre cu privire aprobarea preluării Sistemului de alimentare 
cu apă Spătaru si Miesti de la SC Prestări Servicii Cungrea SRL. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
            3.Proiect de hotărâre cu privire la  acceptarea ca noi membri în ADI Oltul a 
Consiliului Local Caracal si al Consiliului Local Deveselu.  
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niti Elena Mădălina. 
               4.Raport de activitate al secretarului comunei pe anul 2012. 
                                Secretar:Andronie Gabriela 
 5.Informare cu privire la situatia infractionalitătii pe raza comunei 
Cungrea,jud.Olt. 
                             Raportează :Sef Post Politie Cungrea Nită Bogdan 
  6.Discutii,întrebări,interpelări. 
 Se prezinta materialele intocmite,dupa care se fac inscrieri la 
cuvant.Dl.presedinte proupune sa ia cuvantul dl.Ciocan .  
 Dl.Ciocan:In anul 1997 v-am propus realizarea unui monument istoric.In anul 
2007 ati luat o hotarare in consiliu,dar nu s-a realizat.In anul 2008 fostul primar a 
venit cu doua poze si atat.Apoi a facut  gardul la scoala,s-a apucat de terenuri de 
sport de fanatani… 
 Dl.Niti:Noi  nu discutam acum manadatul fostului primar. 
 Dl.primar:Vreti sa-l facem cu forte proprii?Noi nu putem sa facem asta. 
 Dl.Ciocan:Vreau sa se materializeze acest proiect ca sa aiba lumea unde sa 
aprinda o lumanare eroilor nostri . 
 Dl.primar:E bine ca ati venit inainte de aprobarea bugetului. 
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 Dl.Stancana:Anul acesta nu stim cat putem realiza,dar legislatura asta o sa –l 
realizam. 
 Dl.primar:Avem si cele doua tunuri . 
 Dl.Ciocan:O alta problema este cea legata de traditiile romanilor.As vrea sa 
facem la scoala de la deal un muzeu al satului cu obiecte taranesti,ca sa aiba si tinerii 
o viziune despre cum au trait stramosii nostri. 
 Dl.primar:Ma bucur ca aveti asemenea idei. 
 Dl.Ciocan:Va mai rog sa asfaltati si drumul spre cimitir.Ultima problema este 
cea legata de Ilie Constantinescu. 
 Dl.Niti:Nu putem discuta acum contractele de arenda.Mergeti la Cazacu sa 
lamuriti problema pentru ca el a facut contractele. 
 Dl.Ciocan:Lumea spune ca sunteti mana in mana cu el. 
 Dl.primar:Aceste contracte au fost inregistrate de catre d-na secretar si 
vizate,dar noi nu putem interveni pentru ca nu suntem parte in contract. 
 Dl.Ciocan se retrage. 
 Are cuvantul dl.Nita:Anul trecut s-a facut o noua reorganizare in politie. 
Pentru localitatea dvs. ar trebui sa fie 4 lucratori,dar suntem decat 3.Normal ar trebui 
sa avem si un autoturism.Cand am venit am gasit o gramada de dosare si infractiuni 
nesolutionate.Cele mai multe infractiuni s-au comis in ultima vreme pe raza satului 
Spataru.Un singur om sau doi nu putem face fata.As vrea sa colaboram in asa fel 
incat sa rezolvam o parte din probleme prin asigurarea pazei sau prin instalarea 
camerelor de luat vederi. 
 Dl.primar:O sa facem o adresa catre inspectorat sa va doteze cu un 
autoturism,dar pana atunci va putem da cu titlu gratuit dacia noastra. 
 Referitor la paza,nu mai putem asigura patrulare cu cetateni din comuna 
pentru ca nu prea mai sunt tineri. 
 Furturile au avut loc la familiile batrane sau izolate. 
 Dl.Nita:Cetatenii sunt obligati sa-si pazeasca bunurile,iar batranii daca nu pot, 
sa mearga la azil.Traim in capitalism si nu in comunism. 
 D-na Nutu:Eu as propune ca fiecare politist sa raspunda de cate un sat.Nu-i 
puteti obliga pe oameni sa-si puna camere de supraveghere.Stie toata lumea ce s-a 
intamplat la Spataru.Daca spuneti ca furturile mici nu intra in discutie,ce sa mai zica 
un amarat de pensionar caruia i s-au luat 40 de gaini.Cum sa mearga la azil cand 
toata stransura lui de o viata este aici?Ca politisti nu ati putut rezolva problema 
local,au venit cei de la Slatina sa gaseasca bunurile furate la comercianti. 
 Dl.Nita:Vorbiti din auzite? 
 D-na Nutu:Cum e sa mergi la un agent economic, si cand te intorci ,sa te 
trezesti ca ti s-au luat bunurile din masina,iar ulterior pentru 2 litri de alcool sa ti se 
restituie din bunuri? 
 Dl.Nita:Ati facut sesizare? 
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 D-na Nutu:Ati fost in concediu.Eu v-am facut sesizare pentru un furt,v-am dat 
si numarul masinii si sa nu luati nicio masura … 
 Dl.Stancana:Curiozitatea mea ma indeamna sa va intreb ce v-a disparut? 
 D-na Nutu:Un banner. 
 Dl.Nita:Nu ati revenit cu o plangere. 
 D-na Nutu:Sunt multe probleme grave cu care ne confruntam. 
 Dl.Nita:De ce nu faceti sesizare? 
 D-na Nutu:De frica. 
 Dl.Niti:La nivelul fiecarui sat sunt mai multe persoane ,care se stiu si care 
actioneaza noaptea.Astia ar trebui chemati la politie si scuturati un pic. 
 Dl.primar:S-a facut o plangere impotriva politistului, care a intervenit la 
Spataru , pentru hartuire. 
 Dl.Nita:Credeti ca mai suntem in regimul totalitar?Suspectii nu sunt si 
invinuiti.Daca nu exista probe nu putem interveni. 
 Dl.Stancana:Rolul consiliului local este legislativ.Ne-am mai confruntat cu 
probleme mai grave.Cei care spuneti ca au furat la Spataru o sa cada.O sa vedeti ca 
altii au fost cei care au atacat si nu cei pe care ii acuzati. 
 Dl.primar:Ar mai fi o solutie cu salariatii de la SC Prestari Servicii Cungrea 
SRL,dar si aici cine sa faca de paza? 
 Dl.Nita:Cei de la firma pot sa pazeasca cate un obiectiv. 
 Dl.Nicolescu:Ar fi bine daca un om ar putea sa asigure paza in sectorul 
scolii,pana la dispensar.Am auzit ca o sa se doteze toate scolile cu camere de 
supraveghere,dar nu cred ca exista fonduri pentru toata tara. 
 Dl.Popa:In prima sedinta votul pe care l-am dat e diferit de ce-l pe care-l dau 
acum.Traim o realitate nationala si trebuie sa intelegem ca nu avem de ales.Ultima 
ordonanta a fost luata pentru ca la nivel national majoritatea primariilor au adoptat 
hotarari prin care se mentineau taxele la nivelul anului 2012.Exista o lege care ne 
obliga din 3 in 3 ani sa majoram taxele cu rata inflatiei.Consiliul local aproba 
proiectele de hotarari care au actiune locala,dar care nu intra in contradictie cu legile 
adoptate care au caracter unitar.Suntem nevoiti sa votam asa cum prevede ordonanta. 
 Pe raza comunei sunt mai multe asociatii.La Cepesti oamenii au semnat la 
Cazacu un contract.Acesti arendasi nu au mai dat pe la ei de 3 ani.Ei si-au luat 
angajamentul ca platesc impozitul pe teren si nu l-au facut.Din punct de vedere 
juridic avem un contract care nu se respecta.Ce e de facut? 
 In rest sunt de acord cu toate proiectele de hotarari si cu raportul de activitate 
al d-nei secretar. 
 Dl.primar:Eu nu tin mortis sa preluam apa,dar nu sunt de acorda ca ei sa aiba 
veniturile si noi cheltuielile.Daca vreti puteti vota sa preia si cheluielile,dar va spun 
ca ei nu fac fata nici acum si cand o sa le dam sa plateasca si curentul,nu o sa faca  
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fata ,o sa vina cei de la CEZ si o sa le taie curentul ,si tot noi va trebui sa-l 
achitam.Cetatenii o sa fie nemultumiti si ne trezim  cu costuri in plus. 
 Dl.Tudosiea:Cu apa asta e cu dus si intors,dar sunt de acord s-o 
preluam.Referitor la taxe, in sedinta de comisie nu am fost de acord sa le marim,dar 
daca nu facem acest lucru ne ataca prefectura hotararea si tot acolo ajungem. 
 Cu paza,nu putem sa-i obligam pe comerciamti sa-si puna camere de 
supraveghere.Sa le luam la oameni taxa pentru paza,venim iar cu un bir in plus,dar 
nici la aceasta societate nu sunt oameni capabili. 
 Sunt de acord cu toate proiectele. 
 D-na Nutu:Eu sunt de acord ,in afara de impozite si taxe.Nu sunt de acord cu 
majorarea. 
 Se supun la vot proiectele de hotarari. 
 

  1.Proiect de hotărâre cu privire la  reanalizarea hotărârilor referitoare la 
stabilirea taxelor si impozitelor locale care se aplică cu data de 01.01.2013- 8 voturi 
pentru,d-na Nutu Iustina este impotriva. 

 
2.Proiect de hotărâre cu privire aprobarea preluării Sistemului de alimentare 

cu apă Spătaru si Miesti de la SC Prestări Servicii Cungrea SRL- 9 voturi pentru. 
                                
            3.Proiect de hotărâre cu privire la  acceptarea ca noi membri în ADI Oltul a 
Consiliului Local Caracal si al Consiliului Local Deveselu- 9 voturi pentru. 
 
 Se declara inchise lucrarile sedintei. 
 
 

                        Presedinte,                                           Secretar, 

                  Constantin NITI                              Gabriela ANDRONIE 


